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 נכבדי 

 
 : לפקודת העיריות )א( לתוספת השנייה36שאילתה לפי סעיף 

 מדוע ישיבות מועצת העיר נערכות ללא קהל וללא תקשורת 
 

 רקע: 
 

האחרונים אפסית, כמעט כל הקורונה מוגרה, כמות החולים ברמת השרון בחודשים  .1
 האוכלוסייה בסיכון מחוסנת,עיריות אחרות מקיימות כבר מזמן ישיבות בנוכחות קהל.

ניתן בקלות לאפשר כניסת קהל ותקשורת לישיבות המועצה אפילו על ידי העברה לחדר  .2
 מרווח יותר במידת הצורך. 

 ותקשורת.ברמת השרון לאורך כל תקופת הקורונה לא אושר להכניס קהל  .3
 
 
 

 
  :הי יהשאלות לראש העיר

 
 לא נוקטת העירייה בפעולות שיאפשרו כניסת קהל ותקשורת לישיבות המועצה?מדוע  (1

 
 בכבוד רב
 חבר מועצת העיר ירון גדות, 

 התעוררותסיעת 


